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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Регионалният клон на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) в Стара Загора съвместно с корейската
държавна агенция за насърчаване на търговията и инвестициите KOTRA организира онлайн В2В срещи с корейски
компании на 23 февруари 2022 г. 

Сътрудничеството между бизнеса и университетите в подкрепа на женското предприемачество ще обсъжда
кръгла маса днес, организирана от Търговско-промишлената палата, Бизнес Лейди Клуб и Агенцията за
насърчаване на малките и средни предприятия. Дискусията цели да подпомогне сътрудничеството на бизнеса и
образованието, като събере представители на водещи институции, университети и професионалните сре... 

Бизнес дамата и предприемач Гена Събева отпразнува рождения си ден на 16 януари с много колеги и приятели
от професионалните среди. Тази година събитието имаше и кауза – предприемачи с всякакъв бизнес представиха
продуктите и услугите, които предлагат пред многобройните гости, получиха възможност за изява, нови контакти и
партньорства. "Моя мечта е в България всеки човек да има свой собствен бизне... 

Заглавие: БТПП – Стара Загора организира В2В онлайн срещи с корейски компании

Дата: 19.01.2022 10:14
Медия: Industry Info

Заглавие: Форум обсъжда сътрудничеството на бизнеса и образованието в подкрепа на женското
предприемачество

Дата: 19.01.2022 09:36
Медия: novini.site

Заглавие: Бизнес дамата Гена Събева отпразнува рожден ден с кауза

Дата: 19.01.2022 13:37
Медия: My PR

Заглавие: БТПП организира среща на Евроклуба по случай Френското председателство на Съвета на ЕС

Дата: 19.01.2022 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

http://industryinfo.bg/article/29069-btpp-stara-zagora-organizira-v2v-onlayn-sreshti-s-koreyski-kompanii
https://novini.site/forum-obsazhda-satrudnichestvoto-na-biznesa-i-obrazovanieto-v-podkrepa-na-zhenskoto-predpriemachestvo/
https://www.mypr.bg/news/business/Biznes-damata-Gena-Sabeva-otpraznuva-rozhden-den-s-kauza-32406/
https://www.bcci.bg/news/18502


На 18 януари 2022г. Европейският иновационен и информационен център към Българската търговско-
промишлена палата организира среща на Евроклуба, посветена на поемането на председателството на Съвета на
ЕС от република Франция. Във връзка с настоящата здравна ситуация срещата се проведе в онлайн формат.
Традиционно, Евроклубът събра на едно място посланици на страните членки на ЕС, политици, предпри... 

Снимки В.Чобанов БТПП Иска ми се икономическият растеж на България да стигне 5 процента, каза Даниел
Лорер, министър на иновациите и растежа, при откриването на среща на двустранните търговски камари в
страната. Икономическата прогноза на Европейската комисия от есента беше за ръст на БВП на България през
тази година в размер на 4,1 на сто. Ние бяхме избрани след дълг период на политическа нестаб... 

София. "Национална компания индустриални зони" (НКИЗ) взе участие в традиционната среща на Евроклуба към
Българската търговско-промишлена палата (БТПП). Това съобщиха от пресцентъра на НКИЗ. Събитието беше
организирано от БТПП. Основния акцент беше поемането на председателството на Съвета на Европейския Съюз
от Република Франция от 1 януари 2022 г. В срещата взеха участие г-н Цветан Симеонов, пре... 

Сътрудничеството между бизнеса и университетите в подкрепа на женското предприемачество ще обсъжда
кръгла маса днес, организирана от Търговско-промишлената палата, Бизнес Лейди Клуб и Агенцията за
насърчаване на малките и средни предприятия. Дискусията цели да подпомогне сътрудничеството на бизнеса и
образованието, като събере представители на водещи институции, университети и професионалните сре... 

Сътрудничеството между бизнеса и университетите в подкрепа на женското предприемачество ще обсъжда
кръгла маса днес, организирана от Търговско-промишлената палата, Бизнес Лейди Клуб и Агенцията за
насърчаване на малките и средни предприятия. Дискусията цели да подпомогне сътрудничеството на бизнеса и
образованието, като събере представители на водещи институции, университети и професионалните сре... 

Заглавие: Министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер иска икономическият растеж на България да е 5
процента

Дата: 19.01.2022 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: НКИЗ участва в традиционната среща на Евроклуба към БТПП

Дата: 19.01.2022 11:29
Медия: Информационна агенция "Фокус"

Заглавие: Форум обсъжда сътрудничеството на бизнеса и образованието в подкрепа на женското
предприемачество

Дата: 19.01.2022 09:27
Медия: FRONT News

Заглавие: Форум обсъжда сътрудничеството на бизнеса и образованието в подкрепа на женското
предприемачество

Дата: 19.01.2022 08:14
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Днес ще се проведе кръгла маса-дискусия na тема "Създават ли университетите възможности за
развитие на женско предприемачество в България?"

Дата: 19.01.2022 08:07
Медия: Информационна агенция "Фокус"

https://www.bcci.bg/news/18503
http://www.focus-news.net/news/2022/01/19/2928956/nkiz-uchastva-v-traditsionnata-sreshta-na-evrokluba-kam-btpp.html
https://front.bg/forum-obsazhda-satrudnichestvoto-na-biznesa-i-obrazovanieto-v-podkrepa-na-zhenskoto-predpriemachestvo/
https://bnr.bg/post/101588065/forum-obsajda-satrudnichestvoto-na-biznesa-i-obrazovanieto-v-podkrepa-na-jenskoto-predpriemachestvo
http://www.focus-news.net/news/2022/01/19/2928869/dnes-shte-se-provede-kragla-masa-diskusiya-na-tema-sazdavat-li-universitetite-vazmozhnosti-za-razvitie-na-zhensko-predpriemachestvo-v-balgariyai.html


София. Днес от 15 часа в Зала "А" на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) ще се проведе кръгла
маса-дискусия на тема "Създават ли университетите възможности за развитие на женско предприемачество в
България?", организирана от Бизнес лейди клуб "Женско предприемачество" и "Предприемачи БГ", в
партньорство със "Съвет по предприемачество и стартъп" към БТПП, Изпълнителна агенция за насърча... 

Бизнес Юг е новият съвместен проект на Бургаската търговско-промишлена палата и информационен сайт
Gramofona.com. Този обособен раздел за икономически новини е продължение на дълогодишното книжно
издание, познатият на поколения бургазлии вестник "Бизнес Юг".Идеята за съвместно партньорство е на
Бургаската търговско-промишлена палата, а редакцията на информационен сайт Gramofona.com с радост се вкл... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Равнището на регистрираната безработица през месец декември на територията на трите области - Видин, Враца
и Монтана е 9.9%, сочат данните от административната статистика на Агенцията по заетостта. Спадът на годишна
база е с 1.8 процентни пункта – от 11.7% през декември 2020 г. Спрямо предходния месец намалява с 0.2
процентни пункта. За сравнение, равнището на безработица за страната през м. декем... 

Американската търговска камара в България взе участие в организираната от Испано-българската търговска
камара среща на общо 15 двустранни търговски камари с министъра на иновациите и растежа Даниел Лорер. На
съвместната среща камарата бе представена от Георги Александров, член на Борда на директорите и
председател на комитет "Иновации, изследвания и стартъпи" към Камарата и Даниел Киряков, мениджъ... 

Министерството на иновациите и растежа ще има редовни срещи с чуждестранните камариТенденцията за
преместване на бизнес от Китай към Европа е възможност, която България не бива да пропуска. Въпреки че
страната има много предимства, които да предложи, като географско положение, ниски данъци и качествено
техническо образование, причината досега това да не се случва е бизнес рискът, свързан с корупци... 

Заглавие: Нов проект за бизнеса в Бургас и страната

Дата: 18.01.2022 16:36
Медия: Грамофона News

Заглавие: Безработицата в областите Видин, Враца и Монтана през декември e 9,9%

Дата: 19.01.2022 11:48
Медия: 24 Часа

Заглавие: Американска търговска камара участва в общата среща на двустранните камари с министъра на
иновациите и растежа Даниел Лорер

Дата: 19.01.2022 09:24
Медия: 3е news

Заглавие: Даниел Лорер: Нулевата корупция ще върне инвеститорите

Дата: 18.01.2022 17:46
Медия: Капитал

Заглавие: Едни искат цифрово евро, други - криптовалутите да се забранят напълно

Дата: 19.01.2022 13:32
Медия: dotbg.bg

https://www.gramofona.com/business-jug/nov-proekt-za-biznesa-v-burgas-i-stranata
https://www.24chasa.bg/region/article/10678683
https://3e-news.net/bg/a/view/29504/amerikanska-tyrgovska-kamara-uchastva-v-obshtata-sreshta-na-dvustrannite-kamari-s-ministyra-na-inovaciite-i-rasteja-daniel-lorer
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2022/01/18/4304035_daniel_lorer_nulevata_korupciia_shte_vurne/
https://www.dotbg.bg/article/10680784


Все повече граждани подкрепят въвеждането на европейски цифров портфейл с всички лични документи в
дигитален вид Криптовалутите може да са добра идея, но от екологична гледна точка те са неустойчив кошмар. От
морална гледна точка не е оправдано количествата електроенергия и ресурси да се разхищават при копаенето на
биткойни. До момента криптовалутите служат само на спекуланти и престъпници. Те не ... 

Преките чужди инвестиции в страната от януари до ноември 2021 г. са в размер на 1,277 млрд. евро, като
намаляват с 1,11 млрд. евро (-46,5%) спрямо същия период на предходната година, съобщават от БНБ. Само през
ноември 2021 г. чуждите инвестиции възлизат на 130,6 млн. евро, при 64.9 млн. евро година по-рано. Нетният
привлечен дялов капитал (вноски на чуждестранни компании в капитала на български д... 

Покачването на цените подсилва очакванията, че Английската централна банка може отново да повиши лихвените
процени Инфлацията във Великобритания се е ускорила до 30-годишен връх през декември 2021 г., след като по-
високите цени на енергията, възобновеното високо търсене и проблемите с доставките са продължили да вдигат
потребителските цени, пише CNBC. Инфлацията е достигнала 5,4% на годишна база,... 

Американската търговска камара в България участва в организираната от Испано-българската търговска камара
среща на общо 15 двустранни търговски камари с министъра на иновациите и растежа Даниел Лорер. На
съвместната среща камарата бе представена от Георги Александров, член на Борда на директорите и
председател на комитет "Иновации, изследвания и стартъпи" към Камарата и Даниел Киряков, мениджър "К... 

Нямате нужда от човек в Българската банка за развитие. Задачата ни е тя да смени курса. Това каза министърът
на иновациите и растежа Даниел Лорер по време на заседанието на Комисията по икономическа политика и
иновации.ББР преживя катарзис и засега започва да работи така, както българският закон предвижда - да
поощрява малкия и среден бизнес. ББР се ориентира директно към бизнеса. Нейната основна ... 

Обемът на директните продажби в социалните мрежи се очаква да достигне 1,2 трилиона долара в световен
мащаб до 2025 г., сочи проучването "Защо пазаруването се превръща в социална революция" на технологичния
гигант "Аксенчър" (Accenture), предава БТА. Проучването е проведено сред представители на бизнеса и 10 053
потребители на социалните мрежи на територията на Китай, Индия, Бразилия, САЩ и Обедин... 

Заглавие: Спад на ПЧИ с близо 50%

Дата: 19.01.2022 13:21
Медия: Stroimedia.bg

Заглавие: Инфлацията във Великобритания достигна 30-годишен връх

Дата: 19.01.2022 11:04
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Търговските камари на среща с министър Даниел Лорер

Дата: 19.01.2022 07:07
Медия: Tвоят Бизнес

Заглавие: Лорер: Нямате нужда от човек в ББР, банката ще смени курса

Дата: 19.01.2022 15:58
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: Обемът на продажбите в социалните мрежи ще достигне 1,2 трлн. долара до 2025 г.

Дата: 19.01.2022 15:53
Медия: 24 Часа

http://stroimedia.bg/2022/01/19/%D1%81%D0%BF%D0%B0%D0%B4-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%87%D0%B8-%D1%81-%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BE-50/
https://www.investor.bg/novini/130/a/inflaciiata-vyv-velikobritaniia-dostigna-30-godishen-vryh-343981/
https://www.tbmagazine.net/statia/trgovskite-kamari-na-srescha-s-ministr-daniel-lorer.html
http://plovdivnews.bg/bulgaria1/item/132084-lorer-nyamate-nuzhda-ot-chovek-v-bbr-bankata-shte-smeni-kursa
https://www.24chasa.bg/novini/article/10682150


pan.bg Бившият президент на САЩ Доналд Тръмп обмисля сериозно разширяване на своя голф курорт Trump
National Doral в Маями, щата Флорида. Бизнесменът планира да построи 2,3 хиляди луксозни жилища на
територията, пише Bloomberg. В курорта ще се появят също нови търговски сгради и голф игрище Blue Monster, за
изграждане на последното Тръмп вече е похарчил милиони долари. Бившият държавник купи фалир... 

Към момента строителството съставлява към 9% от брутния вътрешен продукт на България или към 12 млрд. лева
на година. Това значи, че всеки петнадесети гражданин на България издържа себе си и семейството си от
строителство, обясни Инж. Георги Шопов - председател на НАСП Националната асоциация на строителните
предприемачи. "При такъв принос на сектора е безумие администрацията да работи по такъв нач... 

Една от основните причини за увеличаването на заплащането е стремежът на работодателите да запазят
текущите таланти в организациите, тъй като една от основните причини за напускане е предлаганото по-високо
възнаграждение на друго място На 15-и януари 2022 г. беше публикуван анализът на последното проучване на
ManpowerGroup България "Заплати и допълнителни придобивки - тенденции" (SATR H1/2022). За... 

Една от основните причини за увеличаването на заплащането е стремежът на работодателите да запазят
текущите талантиВ повечето бизнес сектори в страната се очакват повишения на възнагражденията с цел да се
запазят текущите таланти в организациите. Това става ясно от последното проучване на ManpowerGroup България
"Заплати и допълнителни придобивки - тенденции" (SATR H1/2022). В проучването се включи... 

На 15-и януари 2022 г. беше публикуван анализът на последното проучване на ManpowerGroup България "Заплати
и допълнителни придобивки – тенденции" (SATR H1/2022). За пръв път то беше споделено на живо в социалните
мрежи по време на първи епизод на новият дискусионен клуб на ManpowerGroup България – HR Navigator, част от
ClubHouse на Sofia Tech Park. Проучването има за цел да анализира какви промен... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Заглавие: Bloomberg: Бившият президент на САЩ планира да построи хиляди луксозни къщи в Маями

Дата: 19.01.2022 15:42
Медия: Pan.bg

Заглавие: Строителство за 12 млрд. лв. кипи у нас, какво спъва сектора

Дата: 19.01.2022 15:41
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: 64% от компаниите у нас планират увеличения на заплатите през 2022 г.

Дата: 19.01.2022 14:40
Медия: Econ.bg

Заглавие: Manpower: В повечето сектори се очаква повишение на заплатите

Дата: 19.01.2022 13:01
Медия: Bglobal

Заглавие: ManpowerGroup България: В повечето бизнес сектори в страната се очакват повишения на
възнагражденията с цел да се запазят текущите таланти в организациите

Дата: 19.01.2022 10:17
Медия: Новината

https://www.pan.bg/view_article-5-550487-Bloomberg-bivshiyat-prezident-na-sasht-planira-da-postroi-hilyadi-luksozni-kyshti.html
https://www.standartnews.com/biznes/stroitelstvo-za-12-mlrd-lv-kipi-u-nas-kakvo-spva-sektora-482343.html
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/64-%D0%BE%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-2022-%D0%B3-_l.a_i.792748_at.10.html
https://bglobal.bg/105842-Manpower-%D0%92-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5
https://novinata.bg/biznes/manpowergroup-balgariq-v-povecheto-biznes-sektori-v-stranata-se-ochakvat-povisheniq-na-vaznagrajdeniqta-s-cel-da-se-zapazqt-tekusthite-talanti-v-organizaciite/


СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Великобритания премахва ваксинационните паспорти, задължителните маски на обществени места и
препоръката за работа от вкъщи, съобщи премиерът Борис Джонсън, говорейки в Камарата на общините на
британския парламент, съобщи БГНЕС. Много е вероятно и в страната да не бъде продължен режимът на
самоизолация заради COVID-19 след 25 март, зави Джонсън."От следващата седмица въведените по-рано мерки
ще пр... 

Главната инспекция по труда (ГИТ) иска да влиза в домовете на работещите от къщи, за да осъществява контрол
върху недеклариран труд. Това съобщи пред БНР Елена Аврамова, която миналия петък беше назначена за
изпълнителен директор на инспекцията. Тази година ще се засили контролът и ще се проверяват работодатели,
при които през 2021 г. са установени повече от веднъж да работят хора без трудови дого... 

"Целим да изградим партньорски отношения с Министерството на иновациите и растежа, с цялото правителство,
университети, неправителствени организации, както и с нашите приятели от другите двустранни търговски камари".
Това каза Георги Александров, член на борда на директорите и председател на комитет "Иновации, изследвания и
стартъпи" към Американската търговска камара в България (АмЧам) на организ... 

Бизнесът в САЩ обяви, че иска увеличаване на имиграцията, за да се справи с недостига на работни места.
"Искаме увеличение на законната имиграция в тази страна, за да се заемат някои от 11-те милиона работни
места. Искаме да привлечем хората, които стоят настрана. Хората, които са били наказани, но са платили
задълженията си към обществото. Искаме ги да се върнат в работната сила". Това каза прези... 

Държавата финансира следването по редица специалности, ако студентът има договор с работодател.
Министерството на образованието публикува регистър както на одобрените общо 96 специалности, така и на
работодателите, които са изявили желание да се включат. Списъците се актуализират всяка година. По
предложение на Министерството на земеделието специалностите в агросектора са 27. Условието е да е нали... 

Заглавие: ЗАВРЪЩАНЕ КЪМ НОРМАЛНОТО: Великобритания премахва маските, сертификатите и работата от
вкъщи

Дата: 19.01.2022 16:12
Медия: Телеграф

Заглавие: Инспекцията по труда влиза при работещите от вкъщи

Дата: 19.01.2022 12:54
Медия: Експерт БГ

Заглавие: АмЧам: Заедно можем да изградим работеща иновативна и стартъп екосистема

Дата: 19.01.2022 15:15
Медия: Банкеръ

Заглавие: Бизнесът в САЩ настоява за увеличаване на имиграцията

Дата: 19.01.2022 16:01
Медия: BG voice

Заглавие: Държавата субсидира следването на агрономи, зооинженери и ветеринарни лекари

Дата: 19.01.2022 15:38
Медия: Divident.EU

https://telegraph.bg/svetat/zavryshtane-kym-normalnoto-velikobritaniia-premahva-maskite-sertifikatite-i-rabotata-ot-vkyshti-34632
https://www.expert.bg/macroview/marketplace/inspekcijata-po-truda-vliza-pri-raboteshtite-ot-vkyshti-1698545.html
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/amcham-zaedno-mojem-da-izgradim-raboteshta-inovativna-i-startup-ekosistema
https://bg-voice.com/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%B2-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD/
https://divident.eu/4568/durzhavata-subsidira-sledvaneto-na-agronomi-zooinzheneri-i-veterinarni-lekari/


Служителите ще бъдат най-ощетени от високите цени на тока, които застрашават българския бизнес, тъй като ще
има съкращения. Това е преобладаващото мнение на читателите на kmeta.bg, участвали в анкетата "Ще издържи
ли бизнесът на високите цени на тока?". 30,71% са посочили отговор: "Обикновените хора ще бъдат най-ощетени,
тъй като ще има съкращения". 26,90 на сто пък са гласували за вариант "Цената... 

Великобритания премахва ваксинационните паспорти, задължителните маски на обществени места и
препоръката за работа от къщи. Това съобщи премиерът Борис Джонсън в изказване пред Камарата на общините
в парламента. От думите му става ясно, че е много вероятно в страната да не бъде продължен режимът на
самоизолация заради COVID-19 след 25 март. "От следващата седмица въведените по-рано мерки ще преста... 

Великобритания премахва ваксинационните паспорти, задължителните маски на обществени места и
препоръката за работа от вкъщи, съобщи премиерът Борис Джонсън, говорейки в Камарата на общините на
британския парламент, съобщи БГНЕС. Много е вероятно и в страната да не бъде продължен режимът на
самоизолация заради COVID-19 след 25 март, заяви Джонсън. "От следващата седмица въведените по-рано
мерки ще ... 

Няма да намаляват заплатите за периода на експеримента с продължителност от 6 месецаШест големи
компании във Великобритания, включително британското подразделение на японската Canon, ще участват в
пилотен проект за въвеждане на 4-дневна работна седмица, съобщи The Times, цитиран от ТАСС. Проектът
стартира през юни в Обединеното кралство и се предвижда за продължи половин година. Целта е тестване н... 

Законови промени, които да облекчат инвестиционния процес, предложиха браншовите организации в
архитектурата и строителството. Разработен е проект на кодекс, който обединява темите на основните закони в
този сектор - за регионалното развитие, за устройство на територията, за застрояването на Столичната община, на
Черноморското крайбрежие и др. Проектът за кодекс ще бъде подложен на широко професио... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Заглавие: Служителите ще са най-ощетени от високите цени на тока, защото ще има съкращения

Дата: 19.01.2022 15:33
Медия: KMETA.BG

Заглавие: ОБЕДИНЕНОТО КРАЛСТВО ПРЕМАХВА ВАКСИНАЦИОННИТЕ СЕРТИФИКАТИ И МАСКИТЕ НА
ОБЩЕСТВЕНИ МЕСТА 

Дата: 19.01.2022 16:34
Медия: 5GMedia

Заглавие: Лондон премахва зеления сертификат, маските и работата от вкъщи

Дата: 19.01.2022 15:58
Медия: 24 Часа

Заглавие: 6 големи компании във Великобритания минават към 4-дневна работна седмица

Дата: 19.01.2022 15:22
Медия: lupa.bg

Заглавие: Архитекти и строители предлагат законови промени за облекчаване на инвестиционния процес

Дата: 19.01.2022 14:27
Медия: Дневник

https://kmeta.bg/%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%BE%D1%89%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA/
https://5gmedia.bg/23200/obedinenoto-kralstvo-premahva-vaksinacionnite-sertifikati-i-maskite-na-obshchestveni-mesta
https://www.24chasa.bg/novini/article/10682200
https://lupa.bg/news/6-golemi-kompanii-vav-velikobritaniya-minavat-kam-4-dnevna-rabotna-sedmica_158437news.html
https://www.dnevnik.bg/bulgaria/2022/01/19/4304422_arhitekti_i_stroiteli_predlagat_zakonovi_promeni_za/


По време на валутната търговия в сряда сутринта доларът леко се понижава спрямо еврото и британската лира,
като понася умерени загуби и по отношение на йената. Това последва значително укрепване на щатската валута
предния ден, причинено от повишаване на доходността на американските държавни облигации. Индексът ICE,
който показва динамиката на долара спрямо шест валути (еврото, швейцарски франк, йе... 

Покачването на цените подсилва очакванията, че Английската централна банка може отново да повиши лихвените
проценти Снимка: Chris Ratcliffe/Bloomberg Инфлацията във Великобритания се е ускорила до 30-годишен връх
през декември 2021 г., след като по-високите цени на енергията, възобновеното високо търсене и проблемите с
доставките са продължили да вдигат потребителските цени, пише CNBC. Инфлацията ... 

Предстоящата олимпиада в Пекин е поредната пропусната възможност за реклама на българския зимен туризъм,
заяви в новия епизод на подкаста "На всяка цена" Лъчезар Динев, председател на Българо-китайската търговска
камара. По думите на предприемача, българското правителство не подкрепя родния бизнес, който иска да се
развива на китайския пазар. "Когато Калина Константинова (бел.ред. – още като зам.... 

Инж.Илия Келешев, председател на Българска браншова камара - машиностроене, "Бизнес старт", 19.01.2022
г.Високите цени на електроенергията и суровините в момента правят експортно ориентираните български
машиностроителни компании, които вече изпитват трудности и заради пандемията, неконкурентоспособни на
международния пазар. Голяма част от фирмите са ограничили дейностите си, а някои са заплашени о... 

Бившият служебен министър на културата Велислав Минеков може да се похвали като един от най-щедрите
работодатели. В рамките на 6 месеца управление във ведомството той е изплатил 75 650 лева по граждански
договори на съветници към политическия си кабинет, пише "24 часа". Данните са официални и са предоставени от
новия министър на културата Атанас Атанасов, след като депутатът от ГЕРБ Тома Биков е з... 

Заглавие: Еврото и паундът умерено се покачват спрямо долара

Дата: 19.01.2022 11:46
Медия: Money.bg

Заглавие: Инфлацията във Великобритания достигна 30-годишен връх

Дата: 19.01.2022 11:40
Медия: Budilnik

Заглавие: Китай – пазарът с неограничени възможности, който правителството неглижира

Дата: 18.01.2022 18:41
Медия: novini.site

Заглавие: Ръстът в машиностроенето е заради високите цени, а не защото произвеждаме повече

Дата: 19.01.2022 13:15
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Много щедър министър: Минеков раздал над 75 хиляди лева за съветници и консултанти

Дата: 19.01.2022 14:24
Медия: Русе 24

Заглавие: Лидл България и УНСС подписаха Меморандум за сътрудничество

Дата: 19.01.2022 13:35
Медия: Economy.bg

https://money.bg/finance/evroto-i-paundat-umereno-poskapvat-spryamo-dolara.html
https://www.budilnik.com/inflatsiyata-vav-velikobritaniya-dostigna-30-godishen-vrah/
https://novini.site/kitaj-pazarat-s-neogranicheni-vazmozhnosti-kojto-pravitelstvoto-neglizhira/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/102342-visokite-tseni-na-metalite-zadushavat-balgarskoto-mashinostroene
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Mnogo-shtedur-ministur-Minekov-razdalnad-75-hilyadi-leva-za-suvetnici-i-konsultanti-1195224
https://www.economy.bg/humancapital/view/49245/Lidl-Bylgariya-i-UNSS-podpisaha-Memorandum-za-sytrudnichestvo


Компанията дари техника за онлайн обучение на университетаБългария дари модерна техника за онлайн
обучение и видео стрийминг на Университета за национално и световно стопанство (УНСС). Тя ще бъде
използвана за интерактивно онлайн обучение на студентите и ще допринесе за подобряване качеството на
учебния процес и развиване на съвременните интерактивни образователни практики. Дарението е поредна ст... 

Ръстът на цените с 15% е най-големият от 2008 г. насам Поскъпването на жилищата от миналата година ще
продължи и през тази, поне в големите градове. Факторите за това са инфлацията, ниските лихви и схващането на
българина, че по-сигурна инвестиция от тази в имот няма, коментираха управители на агенции за недвижими
имоти по време на дискусия за цените във вторник. Всички те са единодушни, че ръстът... 

В интернет продават ваксинационни книжки срещу 300 евроПолицията в Германия разследва над 12 хиляди
случая на фалшиви сертификати за ваксинация срещу коронавирус във всички 16 провинции на страната. Най-
много такива случаи има в Бавария. Броят на разследванията се е увеличил през декември, след като властите
обявиха нови ограничения, с които неваксинираните имат затруднения пред участието си в общ... 

На 22 януари започва вторият президентски мандат на Румен Радев. Преди него два пъти на върха на държавата,
за 10 години, беше единствено Георги Първанов (д-р Желю Желев също имаше два мандата, но първият, за който
бе избран от Велико Народно събрание, продължи година и половина). Радев е президентът, назначил най-много
служебни правителства - цели три (засега), като последните две изиграха възлов... 

Координационният съвет на браншовите организации в устройственото планиране, инвестиционното проектиране
и строителството предлага 7 ключови приоритета за устойчивото развитие на сектора, както и конкретни политики
и мерки за постигането им. Предложенията са резултат от продължителен процес на анализ и диалог между
професионалните организации. Идеите за развитието на отрасъла бяха представени на с... 

Заглавие: Строители и брокери надуват още цените на имотите, пазарът върви към "балон"

Дата: 19.01.2022 12:36
Медия: Рикошет – Новините днес

Заглавие: Германия разследва 12 000 фалшиви сертификата

Дата: 19.01.2022 16:05
Медия: Клуб Z

Заглавие: Вторият мандат на президента – между рутината и очакваното визионерство

Дата: 19.01.2022 15:48
Медия: Дневник

Заглавие: Строителният бранш предлага 7 стратегически приоритета за развитие на сектора

Дата: 19.01.2022 14:09
Медия: Политика

Заглавие: Браншовите организации готови с предложения за Кодекс в устройственото планиране и
строителството и платформа за разрешения за строеж

Дата: 19.01.2022 13:03
Медия: Градът.bg

https://www.rikoshet.org/%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%B8-%D0%B1%D1%80%D0%BE%D0%BA%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D1%89%D0%B5-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82/
https://www.clubz.bg/123229-germaniya_razsledva_12_000_falshivi_sertifikata
https://www.dnevnik.bg/analizi/2022/01/19/4304493_vtoriiat_mandat_na_prezidenta_mejdu_rutinata_i/
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Браншовите организации в строителството искат повече отговорности и права в строително-инвестиционния
процес за подобряване на качеството на проектите. Подготвени са конкретни текстове и предложения за нов
Кодекс на устройственото планиране и строителството, който да бъде предложен на обществено обсъждане и
внесен в МРРБ. От две години КАБ работи по платформа за дигитално разрешение за строеж и пр... 

"Чистката" във в. "Дума" е опасен симптом и за правата на журналистите, и за обществената търпимост към
посегателства срещу критични гласове.Динозаврите, които още помним някогашните нескончаеми телексни рула
на БТА, бълващи из соцредакциите речи от конгресите на БКП или на КПСС с неизменните ремарки между скоби
за "дълги, нестихващи аплодисменти", тези дни се готвим за очакван римейк. Същата стил... 

Заглавие: Бурни, нестихващи аплодисменти за убийството на инакомислието
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